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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
 sa 16. sjednice  Skupštine  Istarske županije, održane 22. studenoga 2010. godine 
(ponedjeljak), u  Maloj koncertnoj  dvorani  Spomen doma u  Pazinu 
 

Sjednicu je u  17,00  sati otvorio DINO KOZLEVAC, p redsjednik Skupštine 
Istarske županije (IDS- HNS -SDP-ZELENA STRANKA), k ojoj je i predsjedavao.  

 
Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 

županije, 
-    Župana  Ivana Jakovčića, 
- zamjenicu  Župana , gospoñu Vivianu Benussi, 
- zamjenika Župana, gospodina Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije,  
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 15. sjednici Skupštine Istarske 

županije 
Poziva  tajnicu  Skupštine  Istarske županije, gospoñu Vesnu Ivančić, da izvrši  

prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 
 

VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivku)  
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

 
Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS  
2. Furio Radin IDS – HNS  Odsutan 
3. Mirjana Antonelić IDS – HNS Odsutna (O) 
4. Dragan Filipović IDS – HNS  
5. Katarina Nemet IDS – HNS  
6.  Nevija Poropat IDS – HNS  
7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   
8.  Roberta Lakošeljac IDS – HNS  
9.  Ahmed Makota IDS - HNS   
10. Vojo Kličković IDS - HNS   
11. Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                               IDS - HNS  Odsutan  
12.  Eda Klapčić IDS - HNS   
13.  Serño Baskijera IDS - HNS   
14.  Serño Rigo IDS - HNS   
15.  Marin Grgeta IDS - HNS   
16.  Alida  Perkov IDS - HNS   
17.  Tamara Brussich IDS - HNS   
18.  Danica Miletić IDS - HNS   
19.  Silvio Brunelli IDS - HNS   
20. Jasna Smojver – Kompas IDS - HNS    
21. Stjepan Mraković IDS - HNS    
22. Evelina Biasiol – Brkljačić HSU – HSLS  
23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS  
24. Zdenko Plisko HSU - HSLS  
25. Nenad Boršić HDZ – HSS    
26. Marino Roce HDZ – HSS   
27. Oliver Gmitrović HDZ – HSS   
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Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

28. Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 
29. Nika Krstevski HDZ – HSS  
30. Dino Kozlevac SDP – ZELENI  
31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  
32. Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  
33. Maja  Šarić SDP – ZELENI  
34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
35. Vlado Ivetić NEZAVISNI  
36. Tullio  Fernetich NEZAVISNI  
37. Alen Rosanda  NEZAVISNI  
38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  
39. Viktor Krapljanov  NEZAVISNI  
40. Nenad Čendak NEZAVISNI  
41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
 
 
 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ,  tajnica Stručne službe Skupštine Istarske  županije,  
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika, , 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske  županije,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo, ribarstvo i 
vodoprivredu Istarske županije.  
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun Istarske 
županije, 
BRANKO CURIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za  turizam Istarske županije, 
VLADIMIR TORBICA,  pročelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske  županije,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno ureñenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb 
Istarske  županije, 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,   
MIODRAG  ČERINA,  šef Kabineta Župana Istarske  županije, 
DARKO BRATOVIĆ, direktor  IVS, Buzet  
 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, konstatira  da je  izvršenom  prozivkom  prisutno 37 
od  41 vijećnika i da   Skupština može punovažno  raspravljati i odlučivati  
 Prelazi se  na utvrñivanje  dnevnog  reda. 
 U prilogu  materijala  vijećnici  su dobili  prijedlog  dnevnog  reda za današnju 16. 
sjednicu  Skupštine Istarske  županije.  
 Predlaže da se dnevni red dopuni  s novom točkom - Prijedlog Odluke o davanju  
koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra  u svrhu izgradnje i održavanje ispusta 
ureñaja  za odvodnju otpadnih voda  Marlera u  Općini Ližnjan, koja je  na  prethodnoj  
sjednici  skinuta  s dnevnog reda, jer je bilo pitanja  da li je usklañena s Općinom  Ližnjan 
radi odreñenih primjedbi. U meñuvremenu  je to učinjeno, pa su se stekli  uvjeti  da se  ta 
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točka ponovno uvrsti u  dnevni red, kao točka  15. dnevnog  reda, a sve ostale točke  da se  
pomjere za  jedan broj. 

Otvara raspravu o prijedlogu  dnevnog  reda.  
PLINIO CUCCURIN, u ime Nezavisnih  vijećnika, ističe da su točke  12., 13. i  14. 

dnevnog  reda predložili  da se rasprave po  hitnom postupku. Mišljenja  je da je došlo do 
povrede članka 94. i 78. Poslovnika  Skupštine Istarske  županije, pošto  te točke nisu   
razmatrane na sjednicama nadležnih  radnih tijela, pa  moli  za očitovanje. O njima se Župan 
nije  pismeno očitovao.  

 Ukoliko se konstatira  da nije učinjena povreda Poslovnika  odustaje od točaka  12., 
13. i  14. dnevnog reda  po hitnom postupku i predlaže da idu po redovnoj proceduri kada  će 
se radna  tijela  trebati očitovati o tim prijedlozima i potom provesti  rasprava na  sjednici  
Skupštine Istarske  županije . 

DINO KOZLEVAC,  konstatira da je po primitku 3 predložena akta  ih proslijedio  
Županu i svim  vijećnicima zato što  se   držao članka  92. Poslovnika, stav 2, koji kaže da se 
u postupku donošenja akta po hitnom postupku ne provodi   prethodna  rasprava na  radnim  
tijelima Skupštine i da  nigdje nije  precizirana obveza  Župana   da li se očituje u pismenom 
ili usmenom obliku.  

PLINIO  CUCCURIN, predlaže skidanje  točke  12.,13. i  14. s dnevnog  reda, da se 
rasprave  u  redovnoj  proceduri i  ujednače kriteriji  vezani za  raspravu po hitnom postupku.  
: 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, prihvaća prijedlog  skidanje  12., 13. i  14. točke  s 
dnevnog  reda po hitnom postupku i upute u redovnu proceduru za  narednu sjednice  
Skupštine Istarske županije. 
 Tako točka 12 glasi . – Prijedlog Odluke o davanju  koncesije za posebnu upotrebu 
pomorskog dobra  u svrhu izgradnje i održavanje ispusta ureñaja  za odvodnju otpadnih voda  
Marlera u  Općini Ližnjan, i ostale točke idu  redom, bez ranije točke  12., 13., i  14.  

Zaključuje raspravu i  stavlja predloženi dnevni red s izmjenama i dopunama  na 
glasanje, te nakon glasanja  utvrñuje   da je Skupština sa 37 glasova  «ZA»i bez  glasova  
«PROTIV», za  16. sjednicu Skupštine Istarske županije utvrdila  slijedeći 
 

DNEVNI  RED 
1.  

a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 14. svečane sjednice Skupštine Istarske 
županije, 

b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 15. sjednice Skupštine Istarske županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Proračun Istarske županije za 2011. godinu – I. čitanje, 
4. Povelja o nenasilju, 
5. Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o dodjeli stipendija 

studentima Istarske županije, 
6. Prijedlog Pravilnika o stipendiranju studenata slabijeg imovnog stanja, 
7. Prijedlog Odluke o uvoñenju naknade za razvoj za sufinanciranje izgradnje Sustava 

javne odvodnje malih naselja i zaštite voda u Istarskoj županiji, 
8. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijenos koncesije na pomorskom dobru u 

svrhu gospodarskog korištenja morske plaže u uvali Getić (Općina Funtana), 
9. Prijedlog Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Puli za davanje koncesija na 

pomorskom dobru, 
10. Prijedlog Odluke o utvrñivanju Prvih izmjena i dopuna Popisa prioriteta zdravstvenih 

ustanova za raspored sredstava decentraliziranih funkcija u 2010. godini, 
11. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i 

rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2010. 
godini, 

12. Prijedlog Odluke o davanju  koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra  u 
svrhu izgradnje i održavanje ispušta ureñaja  za odvodnju otpadnih voda  Marlera u  
Općini Ližnjan 
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13. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  predstavnika Istarske  županije za  članove  
Upravnog  vijeća Opće bolnice  Pula 

14.   
a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za 

starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula,  
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu Doma za starije i 

nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula, 
c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustroju i 

sistematizaciji poslova Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula, 
15.  

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut Doma za starije i nemoćne 
osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj, 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu, sistematizaciji i 
unutarnjem ustrojstvu Doma za starije i nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ 
Rovinj, 

16.  
a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut Doma  za starije i nemoćne 

osobe Novigrad, 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu, sistematizaciji i 

unutarnjem ustrojstvu Doma za starije i nemoćne osobe Novigrad, 
17.  

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za 
starije i nemoćne osobe Raša, 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu, sistematizaciji i 
unutarnjem ustrojstvu Doma za starije i nemoćne osobe Raša, 

18. Prijedlog Rješenja o imenovanju Školskog odbora Talijanske osnovne škole Novigrad 
– Scuola elementare italiana Cittanova 

19.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora OŠ Vladimira Nazora 

Vrsar, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora OŠ Vladimira Nazora 

Vrsar 
20.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora OŠ Vodnjan – Scuola 
elementare Dignano, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora OŠ Vodnjan – Scuola 
elementare Dignano. 

 
ORDINE DEL GIORNO 

1.  
a. Verifica del verbale sintetico della 14a seduta solenne dell'Assemblea della 

Regione Istriana, 
b. Verifica del verbale sintetico della 15a seduta dell'Assemblea della Regione 

Istriana, 
2. Domande, proposte, informazioni dei consiglieri, 
3. Bilancio della Regione Istriana per l'anno 2011 – 1a lettura, 
4. La Carta sulla non violenza, 
5. Proposta del Regolamento sulle modifiche e integrazioni del Regolamento 

sull'assegnazione delle borse studio agli studenti della Regione Istriana, 
6. Proposta del Regolamento sull'assegnazione delle borse studio agli studenti meno 

abbienti, 
7. Proposta di Delibera sull'introduzione del compenso per lo sviluppo e il 

cofinanziamento della costruzione del Sistema di smaltimento pubblico dei piccoli 
centri abitati e la tutela delle acque nella Regione Istriana, 
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8. Proposta di Delibera sull'approvazione del trasferimento della concessione sul 
demanio marittimo finalizzata all'uso economico della spiaggia marina nella baia di  
Getić (Comune di Fontane), 

9. Proposta di Delibera sul conferimento dell'autorizzazione alla Città di Pola circa 
l'approvazione delle concessioni sul demanio marittimo, 

10. Proposta di Delibera sulla constatazione delle Prime modifiche e integrazioni alla 
Lista di priorità degli istituti sanitari per la suddivisione dei mezzi per le funzioni 
decentralizzate nel 2010, 

11. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sui criteri, le misure, 
le modalità di finanziamento e la suddivisione dei mezzi per le funzioni 
decentralizzate per gli istituti sanitari nel 2010, 

 
12. Proposta di  Delibera  sull'approvazione  della concessione  per l'utilizzo  particolare 

del  demanio  marittimo  finalizzato  alla costruzione e alla  manutenzione  dello  
scario  dell'impianto  per lo  smaltimento  delle acque di scarico  «Marlera» nel  
Comune di  Lisgnano  

13. Proposta del Provvedimento di nomina dei rappresentanti della Regione Istriana alla 
funzione di membri del Consiglio d'amministrazione dell'Ospedale generale di Pola, 

14.  
a. Proposta di Delibera sul consenso circa le Modifiche e integrazioni dello 

Statuto della Casa per anziani e infermi „Alfredo Štiglić“ Pola,  
b. Proposta di Delibera sul consenso circa il Regolamento di lavoro della Casa 

per anziani e infermi „Alfredo Štiglić“ Pola, 
c. Proposta di Delibera sul consenso circa il Regolamento sull'assetto interno e 

la sistematizzazione dei lavori nella Casa per anziani e infermi „Alfredo Štiglić“ 
Pola, 

15.  
a. Proposta di Delibera sul consenso allo Statuto della Casa per anziani e 

infermi „Domenico Pergolis“ Rovigno, 
b. Proposta di Delibera sul consenso circa il Regolamento sul lavoro, la 

sistematizzazione e l'assetto interno della Casa per anziani e infermi 
„Domenico Pergolis“ Rovigno, 

16.  
a. Proposta di Delibera sul consenso allo Statuto della Casa per anziani e 

infermi di Cittanova, 
b. Proposta di Delibera sul consenso circa il Regolamento sul lavoro, la 

sistematizzazione e l'assetto interno della Casa per anziani e infermi di 
Cittanova, 

17.  
a. Proposta di Delibera sul consenso alle Modifiche e integrazioni allo Statuto 

della Casa per anziani e infermi ad Arsia, 
b. Proposta di Delibera sul consenso circa il Regolamento sul lavoro, la 

sistematizzazione e l'assetto interno della Casa per anziani e infermi ad Arsia, 
18. Proposta del Provvedimento di nomina del Comitato scolastico della Scuola 

elementare italiana Cittanova - Talijanska osnovna škola Novigrad, 
19.  

a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Comitato 
scolastico della SE Vladimir Nazor Orsera, 

b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Comitato scolastico 
della SE Vladimir Nazor Orsera, 

20.  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Comitato 

scolastico della SE Dignano - OŠ Vodnjan, 
b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Comitato scolastico 

della SE Dignano - OŠ Vodnjan. 
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 AD – 1 

a. VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA 14. SVEČANE 
              SJEDNICE  SKUPŠTINE  ISTARSKE ŽUPNIJE  

b. VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA 15. SJEDNICE 
               SKUPŠTINE  ISTARSKE ŽUPNIJE 
 
 Skupština  je  bez primjedbi sa 37  glasova «ZA», bez  glasova  «PROTV» i  bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova,   verificirala pod  
 a.  
   SKRAĆENI  ZAPISNIK    
 
sa 14. sve čane  sjednice Županijske skupštine Istarske županij e  
 b. 
   SKRAĆENI  ZAPISNIK    
sa 15. sjednice Županijske skupštine Istarske župan ije  
 
 AD – 2  PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Redoslijed postavljanja vijećničkih pitanja je : 
 

1. Klub  vijećnika HSU-HSLS 
2. Klub vijećnika SDP ZELENA STRANKA 

               3.  Klub vijećnika  HDZ-HSS 
         4.  Klub  vijećnika IDS - HNS 
               5.  Klub  Nezavisnih vijećnika 
               6. Klub  vijećnika IDS-HNS  

     7. Klub vijećnika IDS-HNS 
     8. Klub  vijećnika  HSU-HSLS  i opet 
     9. SDP- ZELENA STRANKA .    .   

 
 Poziva vijećnike da se jave za postavljanje  vijećničkih pitanja s tim  da se unutar 
klubova  vijećnika,  kada ima  više prijavljenih,  dogovore  tko  će  prvi uzeti  riječ kada je 
Klub   na redu na  postavljanje vijećničkog pitanja.  
 Podsjeća da su za  postavljanje vijećničkog pitanje predviñene  dvije minute. Moli 
vijećnike  da se drže unutar dvije minute za  postavljanje pitanja. Odgovor Župana ili onoga 
koji  će odgovoriti na postavljeno pitanje je do  5 minuta. Nakon  toga vijećnici  imaju pravo 
na još jednu minutu izraziti  mišljenje o pitanju  i onaj koji je dao odgovor ima  pravo još dvije 
minute odgovoriti na dodatno mišljenje ili  na dodatno pitanje.  
 Za postavljanje  vijećničkih pitanja javili su se : Lucija  Debeljuh, Josip  Anton Rupnik, 
Maja  Šarić, Marin Grgeta, Katarina  Nemet, Alida  Perkov, Nevia Poropat, Marino Roce, 
Zdenko  Pliško, Ivica Mikulčić, Vlado Ivetić, Tullio  Fernetich. 
 Konstatiram da je  17,18  sati i  da se u  18,18 sati završava  sa postavljanjem  pitanja 
i odgovorima.. 
 Prvi je na redu Klub vijećnika HSU-HSLS. 
 Riječ ima Zdenko Pliško.  
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Gospodine  predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege.  
 Dobar večer. 
 Ja imam samo jedno pitanje, zapravo, imam jednu inicijativu, a radi  se o  slijedećem. 
 Na cestama kojima  upravlja  Županijska  uprava  za  ceste uslijed čestih  naleta 
divljači oko  250  grañana ima  štetu na svojim  vozilima. Štete prelaze nekoliko milijuna  
kuna. Grañani štetu pokušavaju naplatiti od  Županijske uprave za  ceste,  koja ih  odbija, 
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upućuje ih na  Lovačko  društvo, koje gospodari  lovištem u tom području  gdje je  šteta  
nastala i tako u krug.  
 Veliki  broj  grañana  odustaje od privatne  tužbe, jer  neki zbog toga što  nemaju 
novaca, a neki zato što na izvjestan način imaju saznanja  da je  neizvjesnost  ishoda  
sudskog procesa , a i  samo podizanje  tužbe je za njihove  džepove  preskupo. 
 Ipak postoji istina  da grañani imaju  štetu i da za istu nisu  krivi, a zbog 
neusklañenosti zakona , mislim na Zakon o lovstvu, Zakon o cestama i Zakona o obveznim 
odnosima, štetu izbjegavaju platiti  i ŽUC i  Lovačka  društva.  
 Neke  Županijske uprave za ceste taj  su problem riješile zbog  svojih  grañana na 
način da su se  osigurale od  rizika kod  svojeg osiguravatelja, kao na primjer, Krapinsko-
zagorska  županija. 
 Dajem inicijativu, tako sam i počeo s ovim prijedlogom, odnosno mojim izlaganjem, da 
ŽUC  Istarske  županije  radi svojih  grañana isto učini i  da se osigura  od rizika ove vrste 
kod svog osiguravatelja i na taj  način pomogne  grañanima, jer često  te štete su sa 
ishodima da čovjek i ostane bez  vozila, a ni kriv  ni  dužan, nije u  stanju  ni popraviti vozilo, 
a  sudski procesi  u pravilu  su  neizvjesni i koliko znam, ne znam  niti jedan slučaj od 
promjene Zakona  o lovstvu, da je završio  sa pozitivnim ishodom za  grañane.  
 Zahvaljujem.   
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala kolega Zdenko Pliško.  
 Gospodine Župane  izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovane dame i gospodo, signore  e signori, dobar večer  svima, buona sera a tutti 
i presenti ! 
 Dozvolite  mi da vas najsrdačnije pozdravim u ime Uprave u  županiji . 
 Htio bih  iskoristiti ovu priliku i  na  neki način  poduprijeti ovu inicijativu, ali  moramo  
početi od  činjenice da  postoje  propisi i da je  činjenica  da  lovačka  društva trebaju po  
slovu propisa  refundirati štetu  grañanima  i to na način da lovačka  društva trebaju  osigurati 
te  štete, da li su ta lovačka  društva osigurala te štete,  ja u ovom  trenutku zaista  ne znam, 
ali ono što sigurno znam je to da je  da je  Županijska  uprava  za  ceste osigurana za one 
štete koje  nastaju  na županijskim cestama u slučaju  da  te županijske  ceste  prouzroče 
zbog  svoje  ne kvalitete, a ne kvalitete u ovom  slučaju, naravno, neku  štetu. To je ono što  
vam mogu sa sigurnošću  reći i  ako  će nam propisi omogućiti da to proširimo  razmislit  
ćemo o toj vašoj inicijativi, proučit ćemo ovu inicijativu, ali u svakom  slučaju,  odgovornost 
moraju preuzeti oni  koji su krivi. U ovom slučaju grañanima  treba maksimalno izaći u susret, 
treba im pomoći. Ja  molim javno  da ako postoje takvi slučajevi  da se slobodno obrate  
našem Uredu, našem  Upravno odjelu za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i  
vodoprivredu Istarske  županije, kojemu  spada  lovstvo, da  upravo  vidimo gdje postoje  
takvi  slučajevi i da zaista pokušamo pomoći  svim onim grañanima  koji su eventualno 
oštećeni  i koji nisu  dobili onu  neophodnu odštetu koja  im  je prouzročena  štetom  neke 
divljači ili onim što se već dogodilo.  
 Prema tome  dozvolite mi  da  najavim da ćemo proučiti mogućnost  da doñe i  do 
toga  da i  Županijska uprava  za ceste to učini, ma da u ovom  trenutku propisi pokazuju  
nešto drugo  i  naravno moramo se držati propisa kao legalisti. Meñutim, ne bježimo od 
mogućnosti  da eventualno takvu inicijativu inkorporiramo i u  naše propise.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Kolega  Pliško da li  ste zadovoljni odgovorom !? 
 (Z. Pliško  : Zadovoljan odgovorom/. . 
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 Na redu je Klub  vijećnika  SDP - ZELENA STRANKA. 
 Riječ ima kolegica  vijećnica  Maja  Šarić.  
 
MAJA ŠARIĆ : 
 
 Hvala lijepa i dobar večer svima. 
 Imam jedno pitanje vezano na  IVS – Istarski vodozaštitni sustav d.o.o., koji je 
osnovan  2004. godine. Njegova je  namjena je ustav javne odvodnje, pročišćavanje  
otpadnih  voda za  mala  naselja u  zonama sanitarne zaštite i izvorišta vode  za  piće 
Istarske županije.   
 IVS je  navodno, došla  sam do informacije, da je osnovan na  temelju jedne  studije. 
Ja  sam je   tražila, nisam je uspjela naći, pa mi nećete zamjeriti ako sada imam  neka 
potpitanja vezana uz  tu djelatnost.  
 Grañani Istre u posljednjih 4 godine u IVS uplaćuju jednu kunu po  m3 potrošene  
vode, i  ako je točan podatak koji sam ja dobila,  radi  se o  80.000.000 m3, odnosno  
80.000.000,00 kuna koji  su uplaćeni u IVS-u posljednjih  4 godine.  
 Ja sam našla podatke da se radi o dva projekta, grañenje  sanitarne kanalizacije  
sustava Roč, to je  najfriškije i  grañenje sanitarne kanalizacije  sustava  Prhat, pa  me samo 
zanima  da li su  to dva projekta koji  se rade već duže vremena, odnosno  na koje  će biti 
potrošen taj  novac ili ima još nešto što  će biti  financirano  iz IVS-a.  
 I  sada treća stvar, vezano je direktno za točku  7. dnevnog reda , usklañenje s novim 
Zakonom o  vodama, gdje dolazimo  do podataka  da će posebne naknade, kao što je  
naknada za  IVS, biti prihod isporučitelja usluga,  a ne lokalne samouprave, što je  bio slučaj  
do sada, pa je taj novac bio prebacivan na IVS.  
 Htjela  bih samo vidjeti  koje usluge  oni pružaju.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ :  
 
 Poštovana kolegice, hvala vam na  ovom pitanju. 
 Moram reći  da je IVS, odnosno zaštita  izvorišta pitke vode jedan od ključnih 
programa  Mandatnog programa kojeg imamo u ovom mandatu do  2013, godine. To je prvi 
takav   slučaj koji se dogodio  u  našoj  zemlji, da su se sve  jedinice lokalne samouprave, 
jedinice  regionalne samouprave, u ovom  slučaju Istarska  županija i Hrvatske vode ujedinile 
u interesu  da se zaštite izvorišta pitke vode. 

 Danas je  Istarska  županija lider upravo u broju ljudi koji imaju  pitku  vodu na svojim  
špinama. To je brojka koja  nadilazi često mnoge  druge Europske  regije u  Europskoj uniji. 
Meñutim, da bi ta voda  ostala kvalitetna moramo zaštititi  ta izvorišta. Danas je onečišćenje 
prirode globalno, veliko je, tokovi   su  najrazličitiji i mi  želimo zaštiti naša izvorišta upravo na 
način da  tamo  gdje  najalarmantnije, a u ovom  slučaju sasvim konkretno, kao što  ste  rekli, 
to je u Roču. I imam veliku  radosnu  vijest, imao  sam čast otvoriti radove u  Roču  nedavno, 
gdje je započet konkretno program  realizacije IVS. 

 Mi imamo danas  26 praktički izdanih  grañevinskih  dozvola. Imamo za   26 naselja  
u Istri, koja  ćemo zaštiti, čije  ćemo vodotokove, znači, otpadne vode praktički  ćemo 
kontrolirati, upravo zato da  ne bi  onečišćavale izvorišta pitke  vode. Roč je prvi i  poslije 
toga  slijede sva ostala naselja. 

 Meñutim, ono što  treba konstatirati je slijedeće. Mi  smo ubrali kroz IVS značajna 
sredstva, ubirat  ćemo to  i u buduće za te potrebe,  ali  to su naizgled velika  sredstva. 
Meñutim, s druge strane trebaju  nam, ne 10 milijuna  €,  koliko  otprilike imamo, nego  trebat 
će nm desetine milijuna € da bismo  realizirali  kompletan program, koji  će obuhvatiti  gotovo  
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do  100 naselja u Istarskoj županiji. To je vrlo veliki ambiciozan program, ali  mi  našim 
grañanima moramo pružiti zaštitu okoliša, moramo pružiti čisti  okoliš. A  otpadne vode u  
našim selima čine  problem i to svi jako dobro znamo. Zato  ćemo ta sredstva, koja  smo  već 
prikupili i ona koja  ćemo prikupiti, ustvari umrežiti sa  sredstvima strukturnih  fondova  
Europske unije,  te  dogovor  sa Hrvatskim vodama, jer je  to jedinstveni i jedini  takav projekt 
u  našoj zemlji. U Republici Hrvatskoj još niti jedna  županija , praktički, niti druge  općine i  
gradovi, nisu izradili ovakav jedan sustav koji smo mi izgradili. I Hrvatske vode su prihvatile  
da one  budu  nositelj i kandidiranja, zajedno  s nama naravno, tog programa prema  
strukturnim  fondovima.  Kako je  načelni odnos  25 %  naša vlastita  sredstva, 75 % novci iz  
strukturnih  fondova, mi  želimo prikupiti neophodne naše novce, kako bismo zaista od  
Europe  dobili ostatak novca. Zato  sam  ja i jedan od pobornika ulaska  Hrvatske u  
Europsku uniju iz mnogih  razloga. Jedan od tih  razloga je  svakako mogućnost  da sa 
vlastitim sredstvima  to   pomnožimo nekoliko puta i dobijemo značajna sredstva iz  Europe. 
Ovo je konkretan primjer. Znači, mi  ćemo osigurati  25 %  sredstava, osigurat ćemo možda 
dvadesetak milijuna € na kraju , kada se realizira projekt, možda nešto više, ali  ćemo zato 
dobiti 70 i više milijuna €, očekujem, naravno, to  će biti negdje tokom  desetak godina, ali  to 
je cilj koji  želimo ostvariti  Program IVS-a.  
 Na kraju  dodat ću i ovo. Postoji sigurno  jedna nova ideja, jer  postoji jedna nova 
potreba. Naime, došle su  neke preporuke, koje  su još uvijek, usmenog  karaktera, iz  
Europske unije, da bi bilo dobro, kako  smo se zaista pokazali iznimno senzibilnim za  
gospodarenje otpadnim vodama, naši  gradovi isto tako ulažu  značajna sredstva, a nisu  na 
izvorištima pitke vode, pa  u tom kontekstu ne bi mogli koristiti ta sredstva, postoji jedna 
inicijativa koja ide iz  Europe da pokušamo  ujediniti ukupno gospodarenje otpadnim vodama 
u Istri  i za to  bi onda moglo doći do novih  dodatnih  sredstava, jer model koji smo ponudili 
je jedinstven, čak u nekim elementima jedinstven i za  čitav naš kontinent. I  zato se  radujem 
mogućnosti  da ta sredstva koja  smo prikupili, koja  su grañani investirali, koja  nisu mala 
sredstva,  siguran sam da će biti dobro i pametno  iskorištena, bit će iskorištena za očuvanje  
našeg okoliša,  a  budemo li uspjeli umrežiti kompletan sustav i  stvoriti jedan  jedinstveni 
sustav u Istri za  gospodarenje otpadnim vodama, što je  naravno jednim dijelom i politička  
odluka, onda sam siguran  da će do značajnih  sredstava se moći  još lakše doći, jer i  
Europa  voli i  želi , jer ima  namjeru financirati ovakve projekte, naročito kada imaju jedan 
jedinstven karakter, kao što ima taj. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Imate li  potrebe za dopunsko pitanje. 
 Nema.  
 Na redu je Klub vijećnika HDZ-HSS. 
 Riječ ima vijećnik  Marino  Roce.        
 
MARINO ROCE : 
 
 Dobar  večer svima.  
 Gospodine Župane, predsjedniče, kolegice i kolege. 
 Ja imam jedno pitanje koje postavljam zamjenici Župana, gospoñi Viviani Benussi. 
 Ispred mene je pismo, koje je uputila gospoña Mariza Labinjan, ministru, gospodinu  
Furiu Radinu i Županu  na znanje, i u kojem navodi  da je povrijeñeno njeno dostojanstvo 
kao osobe, da  se je  vrijeñalo i prijetilo. Navela je  da je  14. srpnja 2010. godine pozvana na 
sastanak, nakon što je izabrana za ravnateljicu Talijanske škole u  Novigradu, u Zajednicu 
Talijana Novigrad, u  kojem je  rečeno da će biti  sastanak o temama škole., da će biti 
prisutan Gradonačelnik  Grada Novigrada, predsjednica  Zajednice Talijana Novigrad, a na 
njeno iznenañenje tamo je još bila i  zamjenica Župana, gospodin  Torbica, Beviaqua, koji  ni 
ne znam tko je, to je  strani  državljanin, koliko  sam  poslije dobio informacije, i ona  navodi 
«tijekom  tog razgovora  doživjela sam vrijeñanje i objed kolektiva u kojem radim, 
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diskriminaciju po nacionalnoj osnovi te tvrdoglavi zid  ne suradnje od  strane ljudi koji su  tom 
sastanku  nazočili ».  
 Ja pitam zamjenicu  Župana  u čije je ime ona  bila tako na  sastanku i  na drugom  
sastanku  koji se održao  21. srpnja, u kojem (pismu) navodi  jednu vrlo  ružnu izreku  da je  
rekla :»Bolje  grbav, šepav, kriv, bilo kakav, samo  da je Talijan». Pitanje  za  ravnatelja 
škole. Pitamo : koga je zastupala, u  čije je ime  bila  tamo, da li je zastupala  Županiju». I 
ovu izreku koja je  navoñena  da li  nam može reći što je sa tom izrekom željela reći 
doslovce.   
 Županu  bih postavio pitanje  

Nakon informacije u ovom pismu u kojem je  dosta ružnih  postupaka kako  se 
navode , što je on ili što je Županija, kao osnivač te ustanove, poduzela  da se zaštiti ili da se 
barem utvrditi  ugrožavanje dostojanstva jedne osobe, koja 20 godina  radi u prosvjeti i uz to 
profesorica  engleskog jezika, završila je  fakultet u  Trstu.  
 To su informacije koje sam dobio. Ja  ne poznajem osobu niti  poznam taj Školski 
odbor koji je bio tamo, koji je dva puta, ne jedanput, izabrana ona  u godinu  dana  za  
ravnateljicu i  oba dva puta prema zakonskim  odredbama one su prekršene  i ona nije 
postala ravnateljica.  
 Evo, toliko. Hvala. 
   
DINO KOZLEVAC : 
 
 Riječ ima Župan Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Naravno,  vi ste očekivali  da nisam ništa napravio, ali to nije točno. 
 Ja sam se precizno informirao o tome što se zbivalo na tom sastanku i u cijelosti  
stojim iza  gospoñe Viviane Benussi, jedne iznimne suradnice u mom , ne tako kratkom 
političkom  životu, kojoj se želim i javno zahvaliti  za sve ono  što je učinila u ovom vrlo kratko 
vrijeme za  školstvo Istarske  županije. 

 Osobe koje  nisu uspjele u životu zbog bilo  kojeg razloga  ne mogu biti osobe koje 
će odlučivati  o budućnosti bilo  čega u Istri. Ja cijenim svakoga, meñutim,  upoznao  sam se 
i znam sve ono što se zbivalo u Novigradu, upoznao  sam se sa pojedinačnim  detaljima 
«ovoga slučaja», kojeg ja  uopće ne doživljavam  slučajem, nego iskonstruiranim pokušajem 
narušavanja  dobrih meñunacionalnih odnosa u  Istri.  

Gospoña Viviana Benussi je osoba  koja je dokazano   veliki  borac za multietičnost 
Istre i neću dozvoliti  da se preko nje prepucavaju  ekstremisti, jer  su se i oni uključili, kao 
što dobro znate, u prepucavanje zbog  činjenice  da je  možda neka osoba  sebe vidjela  
negdje gdje očito za što nema podršku. Sve  je  legitimno, ali nije  legitimno i branit  ću 
dostojanstvo  gospoñe Viviane Benussi, jer sam se  ne jedan puta uvjerio koliko joj  je stalo  
do dobrih, do izvrsnih meñuetničkih  odnosa u  našoj  županiji.   

Viviana hvala  ti na tome. Ali  nisam ja tvoj niti  odvjetnik, niti bilo  što drugo, nego  
samo u ovom trenutku primus  inter pares, pa  sam zato zamolio riječ. Molio  bih te da se ti 
isto obratiš i  da ti razjasniš na način  na koji ti vidiš ovu situaciju. 
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Izvolite, imate riječ.  
 
VIVIANA BENUSSI : 
 
 Gentili presidenti  e gentile consigliere e consiglieri. 
 Innanzi tutto  io devo  dire  mi  attero'  soltanto ai fatti perche su  questa vicenda e 
stato  deto parechio, pero' la  vorei  caratisare come una  vicenda abastanza  angosciante e 
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macarziana.  Credo  che avrete compreso di che   cosa sto parlando. Jnnanzi tutto io  voglio  
essere molto chiara e c voglio ribadire  quanto  segue.  
 Innanzi tutto  io  ho questa citazione, la  citazione  che   aparta in diverssi momenti 
non mi  appartiene, non la ho'  deta, e non mi apartiene ne dal punto  da vista sponologico, 
ne da quello  messicosemantico, ne  consequale e ne anche di  genere.  E naturalmente eco  
questo  categoricamente lo ribadisco.  E  io sono convinta  che  viviamo in un paese che  
viene definito  come uno stato di dirito  e  comuque sono  al corente che si stano svolgendo  
anhe  delle indagini  e che  presto  ariveremo anche ha un  epilogo. 

 Pero'  vorei dire  ancora una  cosa, che io sono  stata interpelata in qualitta' di 
vicepresidente  della  Regione Istriana e innanzi tutto  anche  come  rapresentate della  
comunita'  nazionale Italiana all'ivello  regionale, e ho  aderito  all'incontro  come che ho  
aderito  a Čepići, Juršići, a Vrh, ho  fato piu'  di 40, 50  mila   cchilometri e ogni  qual'volta, 
pero'  chiamata, perhe io non  sono una perssona che sta chiusa  nell'ufficio, io volentieri  e' 
anche  un mio  dovere dare un contributo  nella soluzione dei problemmi. 

Quindi vorei dire che io  sono  stata gentilmente  invitata dalla  citta'  di  Cittanova, 
della  comunita'  degl'Italiani  e  dell'Unione  Italina, si come  si  era creata una situazione  di 
stalo in  una scuola  elelemntare Italiana di dare il mio  contributo, io sono andata, puoi  ci 
sono anche i  verbali, e ho  ribadito, perche conosco  molto bene la legge, 34 hanni  ho  
lavorato  attivamente propio sui  raporti tra le varie minoranze nella  Republica  di  Croazia,  
e ho  ribadito che ha  paritta' di diriti  a  paritta'  di  condizioni  si  ha  appogiata la signora  
Floriana Bassanese Radin. Io ho apoggiato la proposta  della  comunita' nazionale Italiana, 
della  comunitta'  dell'Italiani  e quindi  dell'Unione  Italiana, perche  ritengo che la scuola 
ingenere, non la scuola per l'amor del celo, solo  di   Cittanova, e' un pilastro  fondamentale 
della   comunitta' nazionale  Italiana,  e  quindi ritengo  doveroso  che  il diretre  o  la 
diretiricce della  scuola, non puo esse in generale una  nera espressione di un  corpo 
insegnanti, bensi  deve essere un'espressione della  comunita' nazionale Italiana in  questo  
caso nella  qualle opera e per cqui opera una scuola,  

Puoi  ci noso  state tante varie  interpretazioni e come atesti  sono i  fatti.  Eco  questo  
e stato il  motivo. Volevo dare un contributo perche si era creata una situacione di stalo. 
Comuque non  potendo  trovare una adeguata soluzione il  Ministero  ha procceduto  
metendo in  atto la  legger e  ci  e'  risolto   come  sapete. Io sono del parere che se  il  
Ministero  che ha  ricevuto  anche tutte  le oservazioni  avesse constato delle iregularita'  che 
il Ministero  avrebbe di sicuro  preso  i dovuti providimenti. 

Eco,  questo,  e hvala.. 
 

DINO KOZLEVAC :  
 
 Grazie. Hvala.  
 Kolega Roce imate pravo  na dopunsko pitanje.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Gospoño  Benussi,  neću vas  komentirati, jer nisam siguran da li  sam  razumio. Ja 
sam jedanput napomenuo  da ste dužni osigurati prijevod, pa da sam siguran da je točno što 
je  rekla. To bi bila obveza ove  Skupštine, pa  je  neću komentirati  u detalje, jer možda 
nešto nisam razumio  do kraja, ali  reći  ću da je  činjenica  da je  gospoña izabrana dva puta 
i  da nakon što je izabrana i ovaj put procedura je upućena na Ministarstvo i ministar 
potvrdio, da nakon toga  se Školski odbor nije mogao više  sastati, što po meni upućuje da 
su  neke  činjenice ovdje točne  i da je  bilo pritisaka, pa  neki navodi koji su u javnosti  
govorili da bi trebalo biti, da  zakon nigdje  ne propisuje, on je točno  rečen, pa imamo i  
članak Zakona 44. Ustava : «Svaki  državljanin  Republike Hrvatske ima pravo pod jednakim 
uvjetima sudjelovati u obavljanju javnih poslova i biti primljen u  javnu službu». I  Zakon, 
članak  4. za  škole za  nacionalne manjine  utvrñuje :»--- obavljaju  nastavnici iz redova  
nacionalnih  manjina koji potpuno  vladaju jezikom nacionalne manjine odnosno, - apsolutno 



 13 

isto - nastavnici koji nisu iz redova  nacionalne manjine, a potpuno vladaju jezikom i pismom 
nacionalne manjine».  
 Mislim da nam ipak ovaj put  to nije  na čast, jer i ti ljudi koji su u Školskom odboru, ja 
znam da ih je jako teško pronaći, i ti ljudi tamo volontiraju, možda se neki pitaju što to njima  
treba i kada se ovakve situacije  dogañaju pitanje je i  sutra koga  ćemo naći  da nam te 
dužnosti obavlja i  da se maltretira zbog  ovakvih  situacija, koje se dogañaju. Mislim da  se 
ovdje  to nije trebalo dogoditi.  
 Evo, samo toliko.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Imate pravo  na odgovor gospodine Župane.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine Roce,  ja mislim da je dobro da ste potaknuli ovo pitanje, jer 
mislim da smo sada razjasnili ono što je  najviše bitno.  
 Ako postoje problemi  u proceduri, ako postoje problemi koji su  karaktera formalno 
pravnoga  razloga, ja sam prvi taj  koji je spreman i  želi  da se to  raščisti, od Ministarstva, 
koje nije imalo primjedbe, ako ih  vi imate , ako vi  procjenjujete neke stvari, to je jednim 
velikim dijelom u našoj  nadležnosti, ja sam prvi zato da mi sve što je proceduralno potrebno 
učiniti, učinimo, ali je važno da zajednički odbacimo svaku sumnjivu insinuaciju u izjave o 
meñusobnoj  netrpeljivosti. koja se izjava pripisuje gospoñi  Viviani  Benussi.  

Zato  sam ja izašao za govornicu i zato pozdravljam  da to  raščistimo upravo  na  
takav način da ono što je proceduralno  krivo, ako je  krivo,  neka se raščisti. Neću nikoga  
štititi, niti  u braniti, niti napadati, ali  neću dozvoliti  da se jednoj dokazanoj osobi, koja e  
toliko  učinila za  meñunacionalne odnose  svih  zajednica koje  žive u Istri, da ona  bude  
napadnuta na način kako je bila  napadnuta.  Od toga  neću nikada odustati, ali  ću uvijek biti 
spreman da do kraja raščistimo da li je bila  nekakva formalno pravna greška ili  bilo kakva  
druga  greška. Na to  sam apsolutno  spreman, ali zato  sam insistirao i hvala vam na tome 
što smo to raščistili, da gospoña  Viviana Brnussi  ima  prvo danas hodati mirno Istrom, jer 
na način na koji  se pokušavalo blatiti  je, to je  bacanje blata, ako hoćete, i  na sve ono što 
sam i ja činio  u  meñuetničkoj toleranciji u Istri, jer  je ona  zamjenica  Župana, zajedno sa 
mnom  najbliža suradnica. Upravo zbog toga  sam htio  da raščistimo čitavu tu  situaciju. I 
mislim da je dobro  da smo to  napravili. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Sada je  na redu Klub vijećnika  IDS-HNS.  
 Riječ ima  vijećnik Marin Grgeta.  
 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa  zamjenicima, kolegice i 
kolege  vijećnici i svi ostali prisutni, dobar večer, buona  sera ! 
 Ja imam dva pitanja za  gospodina Župana.  
 Prvo se  pitanje  odnosi  na  natječaj za treću mjeru  IPARD programa, vrlo važnog 
programa, možda jednog od  najvažnijih predpristupnih programa  trenutno za naše općine, 
budući  da  su  gradovi izuzeti, odnosno  postoji  kriteriji broja  stanovnika i ne znam da li  
neki od  gradova možda i ulazi, odnosi se na izgradnju neophodne infrastrukture.  

IPARD program je nasljednik SAPARD program, programa koji je nažalost u  
Republici  Hrvatskoj  neslavno propao i koji je  paradigmatski primjer kako  se ova  država 
pripremala i izgleda još  uvijek priprema  za ove fondove,  gdje smo mi u  Istri,  srećom, 
jedan od nekoliko  svijetlih primjera.  
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 Što se tiče IPARD-a isto se jako kasni, već su  to godine, a ne  više samo mjeseci,  
da se najavljuje, najprije donošenje  Pravilnika, koji je  srećom  donijet, a onda raspisivanje  
natječaja, pa me  zanima da li možda županija ima  koje informacije o tome kada  bi taj 
natječaj mogao biti   raspisan i kada bi niz sredina u Istri koje imaju  spremne projekte, 
uglavnom za kanalizaciju,  ali i za  ureñenje  nerazvrstanih  cesta, ureñenje protupožarnih 
putova i  sve ono što spada u taj program, mogli  računati  na dobivanje sredstava, koja će 
nam pomoći  da riješite te bitne probleme u  svojim sredinama.     
 Drugo pitanje   se odnosi  na turističko zemljište. Znamo da je donijet  Zakon , 
vjerojatno, neki od vas znaju moje mišljenje o tom zakonu, da je to  nesretan zakon, iako, 
možda bolje i  nesretan zakon, nego nikakav zakon. U tom zakonu  stoji da u roku od  3 
mjeseca Vlada mora donijeti provedbene propise. Taj rok je istekao  točno 1. XI, znači, 
danas su  22 dana  da  Vlada krši taj zakon i  okolo po savjetovanjima prijeti  turističkim  
firmama i jedinicama lokane samouprave,  da  se moraju  držati preko zimnih  rokova, da se 
oni prvi  ne drže tih  rokova, pa me zanima : da li imamo informaciju  što je s tim Pravilnikom. 
Najvažniji podatak iz tog Pravilnika je  kolika  bi mogla biti  cijena naknade za  koncesiju i 
način njezinog obračuna, te pitanje : da li su  predstavnici lokalne samouprave ili konkretno 
Istarske  županije, uključeni u radne  grupe koje pripremaju te provedbene  propise s 
obzirom  na to  da su  predstavnici  turističkih tvrtki itekako uključeni, pa osobno  stječem 
neki dojam da se tu stvara nekakav savez  države i kapitala  nauštrb jedinica lokalne i 
područne samouprave . 
 /D. Kozlevac: Gospodine Marine, već 4 minute postavljate pitanja. Molim vas da 
zaključite!/  
 Dva plus  dva.  
 Dovršavam i možda ću  se još malo referirati kasnije. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Inače ide   dva u  dva ! Molim da se držimo Poslovnika ! 
 Riječ ima  Župan Ivan Jakovčić.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Evo, ja ću  zato možda  pripomoći  s  vremenom.  
 Odgovor na prvo pitanje kada  će biti  natječaj  za  IPARD je  uskoro. Naime, to je 
odgovor koji ja dobivam  od drugih. Prema tome  bit će uskoro, kolega Grgeta, pa   se vi  
lijepo  dalje pripremajte, ali  šalu  na stranu, kako se radi  o ozbiljnoj  temi, ja mogu samo 
dodati to, da mi očekujemo taj  natječaj u suradnji s  našim načelnicima i gradonačelnicima. 
Pripremljeno je već dosta projekata. Mi  ćemo imati  uskoro jednu  turneju po Istri, gdje  
ćemo dodatno motivirati naše načelnike i  gradonačelnike, i pokušati  ih uvjeriti da još brže 
idu u pripremu  kompletne  dokumentacije, izdavanja grañevinskih  dozvola, jer očekujemo 
ono klasično  da će novaca  biti, a projekata biti neće.    
 Prema tome podržavam maksimalno sve one koji zaista  čine  napore da i u ovim  
oskudnih  vremenima doñu do projekta, jer ni to nije  čak  jednostavno, odnosno  da doñu do  
grañevinske dozvole.  
 Što se tiče turističkog zemljišta nakon što je  bilo, znamo onih koji su  htjeli oteti sve  
grañanima, kompletno zemljište, sve su im htjeli oteti, nisu uspjeli u tome. Došlo je do 
nekakvog zakona, koji je  ustvari  stvorio jednu  situaciju iz koje će se, vjerojatno, teško izaći, 
jer već u samoj Vladi i u državnim tijelima postoje različita  tumačenja toga istoga  Zakona, 
kojeg je  Sabor  RH  donio.  

I ono što vam mogu ja u ovom  trenutku  reći  je da sam  razgovarao sa dosta  
struktura  u državi, razgovarao sam i sa privatnim sektorom, razgovarao sam i sa  
gradonačelnicima, i ono što je bila moja preporuka gradonačelnicima je da, prije svega, upišu 
u  sve ono  vlasništvo koje se temeljem  zakona mogu upisati, a drugo je da pokušaju postići  
konsenzus  s privatnim sektorom. 99,9, da ne kažem 101 %  sam siguran da do dogovora 
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izmeñu privatnog sektora i lokalne samouprave doći  neće, jer  privatni sektor, karikiram, će 
reći  da za  7,00  € može platiti m2 uz  hotel, a naravno da niti jedan  gradonačelnik neće to 
prodati  ako  ne dobije 7,00 €. Karikiram jednu i  drugu cijenu namjerno,  da ne bi ispalo  da 
ja imam neko rješenje.  
 Zato pretpostavljam da će na kraju dana  biti  to  da, ako  će se uopće ovaj zakon 
provoditi, jer je to veliko pitanje da li  će se uopće provoditi, da će doći  vjerojatno do nekog 
palijativnog dogovora izmeñu gradova i općina i privatnih tvrtki, i da će se pokušati naći 
nekakav način, a do prodaje zemljišta  vrlo izvjesno  neće doći.  
 Zaključak. 
 Zakon je teško provediv. Teško  da će dati one efekte koji se očekuju. Vjerojatno  će 
nekih  efekata  biti, pa  smo mi  to i ukalkulirali  u  naš  Proračun koji  ćete kasnije  čitati. Ali, 
pitanje je  da li  će   zaista to  tako biti.     
 Mi imamo nekakvu  najavu već da će možda doći  do izmjene i dopune zakona, već 
se sada najavljuje,  a još nije niti praktički stupio na snagu, stupio je  na snagu, ali nije   
stupio u funkciju, tako  da se kaos  nastavio,  igre se nastavljaju, lobi  rade i dalje žilavo  
svoje poslove. Mi  ćemo pokušati biti taj lobi za  grañane da tvrtke koje  uživaju  zemljište 
nezasluženo i  ne plaćaju ništa za  to, barem nešto plate, jer onda taj novac možemo  vratiti  
grañanima kojima to  na kraju krajeva i pripada.  
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Imate li potrebe za  dopunskim pitanjem ? 
 Nema . 
 Konstatiram da smo bili u prosječnom vremenu.  
 Sada je na redu  Klub  Nezavisnih  vijećnika.  
 Riječ  ima  vijećnik  Vlado Ivetić.  
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege 
vijećnici! 
 Ja bih imao dva pitanja i bit ću  vrlo kratak u odnosu  na mog prethodnika. 
 Prvo pitanje. 
 Općina Pićan  nedavno je  povećala komunalnu  naknadu  za  1000 %. Napravljen je 
presedan u Republici  Hrvatskoj. Mislim da se to još nije desilo . Sa stajališta Općine jako je 
povećan prihod, meñutim, sa  stajališta  poduzetnika, možemo  reći  nas koji  smo ovdje, koji 
ovdje  sjede, postavit  ću pitanje Županu, kako  će se to odraziti  na  ulaganja u  Hrvatsku, u  
naše općine u  Istri, odnosno  da li taj primjer trebaju  slijediti i ostale općine u Istri. Mislim da 
to nije potrebno.  
 Gospodine Župane, pitanje konkretno za vas,  koji je vaš  stav oko takve odluke  
Općine Pićan i da li  ćete nešto poduzeti putem  vaših  vijećnika, koji su  tu odluku donijeli.  
 Drugo pitanje. 
 Ljetos  su na prijedlog  Nezavisne liste  doneseni zaključci vezani  za  štednju i 
racionalizaciju, pa me interesira :  da li je do  sada nešto poduzeto po tom pitanju, da li  se 
nešto  napravilo u  ta dva, tri mjeseca, nakon što smo usvojili Zaključke po pitanju  štednje i 
racionalizacije. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
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 Dozvolite mi  da vrlo jasno  kažem da Općina Pićan je autonomna općina, odluke 
donosi samostalno, kao i svaka  druga  općina. Vi  ste bili  načelnik općine, pa prema tome, 
znate da vam Župan, niti  bilo  tko drugi, ne može ništa alko vi donesete odluku za koju 
mislite  da je odluka pravilna. 
 Ono što ja u ovom  trenutku mogu  reći  je  svakako da  ću preporučiti  Općini Pićan 
da ne revidira tu odluku, nego neka  nañe i načina da odluku koja je donesena, koju  su 
vijećnici legitimno  donijeli, načelnik predložio, vijećnici  legitimno donijeli, da svakako  vide 
mogućnosti selektivnog pristupa u krajnjoj  realizaciji te odluke. Vi  ćete, vjerojatno,  
razumjeti, o  čemu govori, ako  ne, ćete vidjeti, nadam se, kada odluka Općine Pićan bude  
narednih  par mjeseci u funkciji.  
 Svakako, a to niste  rekli, a to  ću ja  reći, koliko ja  razumijem, to je odluka koja je 
učinjena zbog ponašanja  Rockwoola, a to  vi niste rekli, a to  treba reći,  a ne to zamaskirati 
u  nekakva ulaganja. Pa nema bolje  županije u  Hrvatskoj,  koja  je za  biznis  spremnija od 
Istarske  županije, koja je otvorena za ulaganja, koja je spremna partnerski pružiti ruku 
kompanijama u Istri. Ali oni koji  se ponašaju protu istarski, a Rockwool  se u velikoj mjeri  
ponašao protiv interesa grañana Istre, to vi znate jako dobro, ali  nemojte  to  zamaskirati u 
priče o tome da mi ne štitimo  ulaganja, da smo mi protiv privatnog sektora itd. To nije točno 
Ali  nećemo prihvatiti logiku koju ima  Rockwool, koji objektivno  šteti okolišu, a malo prije 
smo pričali  koliko  novaca ulažemo u okoliš. Pa gospodo,  tko je ovdje lud. Mi  istovremeno  
trošimo desetke i desetke milijuna kuna u zaštitu od otpadnih voda, ulažemo  u  nebrojene  
druge  projekte  gospodarenja otpadom itd., a istovremeno mi bismo  trebali  šutke  gledati 
nekoga  koji zagañuje naš zrak ili zagañuje okoliš. Ja  to doživljavam kao  reakciju vijećnika. 
Vi ste rekli «vaših  vijećnika». To nisu moji  vijećnici, to su  vijećnici Općinskog  vijeća Općine 
Pićan, izabrani iz  različitih  stranaka, iz  različitih  političkih općina. Ako je to njihova odluka, 
to je njihova odluka. To  će za  njih  biti pozitivno ili  loše, ali o  tome  neće odlučivati nikakav  
Župan, nego grañani  Pićna. To je njihova odluka. Oni  će ih  maknuti na  slijedećim izborima 
ako smatraju  ta je ta odluka loša.  I to  će biti  tako. Treba poštovati  demokraciju. I  nema  
druge. Moramo  biti principijelni, jer inače ćemo  naštetiti  svima. Da li  će ova  odluka  biti 
štetna ili  ne, pokazat će vrijeme. Da li  će ona biti selektivna pokazat će vrijeme. Ali u 
svakom  slučaju ja  želim  biti potpuno  jasan. Odluka općinskih vlasti ne mora imati našu niti 
podršku niti kritiku. Ona je  takva kakva je. I ja od toga  ne mogu pobjeći, a grañani  Pićna će 
biti  meritorni  u odlučivanju  da li je ta odluka  bila pametna ili nije bila pametna . 
 Što se tiče vašeg drugog pitanja, vi kao što znate, Istarska  županija  vrlo racionalno i  
štedljivo koristi svoja  sredstva. Prema tome jasno  vam je  da je to naše trajno opredjeljenje i 
nema potrebe vraćati se  na zadnja  dva, tri mjeseca, to je  naše  trajno opredjeljenje  i to 
činimo praktički  svaki dan. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Kolega Ivetić imate pravo  na  iznošenje vašeg  mišljenja.  
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Vrlo kratko.  
 Gospodine Župane, «da je to namjerno napravljeno  radi  Rockwoola»  to  je  i 
pticama na grani jasno. Meñutim, htio sam samo reći,  da li je to možda pravno prema  svim  
ostalim poslovnim subjektima u Općini Pićan. Ali, dobro, to je njihova odluka.  
 A što se tiče drugog pitanja, ja sam vam postavio pitanje, da li imate konkretno  neku  
mjeru koju ste do sada  poduzeli, to mi niste  spomenuli ! 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane imate pravo  na riječ .  
 Nemate potrebe.  
 Zahvaljujem.  
 Riječ ima predstavnik Klub vijećnika  IDS-HNS, gospoña  Katarina Nemet. 
 
KATARINA NEMET : 
 

Dobar večer, gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege ! 

Imam  dva pitanja za zamjenicu  Župana, gospoñu  Vivianu  Benussi. 
Prvo pitanje. 
Mi interesa quando  sara' nominata la comissione per le pari oportunita' della  

Regione Istriana. 
Drugo pitanje,  u kojoj je  fazi  realizacija  politike  za ravnopravnost  spolova Istarske 

županije i kada bi mogla biti kao točka  uvrštena u dnevni red  sjednice  Skupštine Istarske  
županije. 

Hvala.    
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem.  
 Riječ ima  gospoña Viviana Benussi, zamjenica  Župana. .  
 
VIVIANA BENUSSI : 
 
  Htjela  bih ukratko vam  dati odgovor na postavljena pitanja.  
 Govorit ću na hrvatskom jeziku  da  me svi  razumiju.  
 Budući  da  je  prije donošenja i  raspravljanja o politici  ravnopravnosti spolova 
trebalo imati mišljenje Vladinog  Ureda  za  ravnopravnost spolova, iz tog razloga je skinuta 
svojevremeno ta problematika, ta politika za  ravnopravnost spolova s dnevnog  reda i 
poslana je Vladinom  uredu, predsjednici, Heleni Štimac – Radin, za mišljenje. Budući  da je 
Ured imao odreñene primjedbe, a one su nam dostavljene  tek prije  dvadesetak dana, 
možda mjesec dana najviše, upravo radimo na otklanjanju  tih  primjedbi, tako da će  na 
idućoj  sjednici, ja  se  nadam, materijal biti korigiran i imat ćemo ga  na raspravi  na idućoj  
sjednici  Županijske skupštine. Ja se nadam  da će u to vrijeme uspjeti  otkloniti odreñeni 
nedostaci  i tom prilikom ćemo takoñer i imenovati komisiju koju  smo dužni imenovati.  
 Evo, toliko. Hvala lijepa.    
                           
DINO KOZLEVAC :  
 
 Grazie.  
 Imate li potrebe  za  dopunskim odgovorom ? 
 Nema                         .  
 Na redu je Klub  vijećnik HSU-HSLS. 
 Riječ ima  Ivica  Mikulčić.  
 
IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Dobar večer.  
 Poštovani predsjedniče, Župane  sa suradnicima, dame i  gospodo novinari. 
 Prvo pitanje.  
 Ja  ću  se ponoviti po drugi put. Vi se sjećate da sam i prije postavio pitanje bjesnoće.  
Dolazim iz  Grada Poreča. Ja sam to pitanje postavio i dobio  sam jedan dobar pismeni 
odgovor, koji  me je u jednom  trenutku zadovoljilo,  ali  mi je odgovoreno sve što  bi  trebalo 
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učiniti, ali  nigdje nisam  vidio  da je  nešto unaprijeñeno. Mi znamo  da u  Europi uopće 
nema bjesnoće. U Sloveniji nema  bjesnoće, jedino blizu nas gdje  naša koja prijeñe granicu, 
jer životinje  nemaju  granicu. Volio bih dobiti odgovor. Neću pitati Župana, jer nisam siguran 
da je  to  za vas pitanje. Ne znam da li  ima nekoga iz  Stručne službe, društvenih  
djelatnosti, koji mi može na to pitanje odgovoriti. Neka  bude pismeni odgovor, ali molim da 
ne bude opet   neka   3 ili  5 mjeseci.  

Još bi  nešto  rekao. 
Kako je to  Europa  riješila ? 
Europa je  to riješila  sa preventivnim cijepljenjem  divljih  životinja. Mi ulazimo u  

Europu, zaštita  životinja, ubijanje , mi  to radimo   sa lovcima itd., o tome moramo  voditi  
brigu i to je jedan moj prijedlog  da o tome vodimo  računa.  

Drugo pitanje,  imam prijedlog, - nisam često u ovoj  Skupštini, godinu  dana će biti, - 
da predsjednik Skupštine pozove  nekoga iz naše  Službe sigurnosti  da nam koji puta 
objasni  stanje u  našoj  županiji, jer  ja s njim nisam baš previše zadovoljan.      
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ :  
 
 Da odmah  kažem, ovaj  drugi prijedlog  mislim  da je jako dobar, jer se i  ja  trebam  
očitovati na  to pitanje, gospodine  predsjedniče.   
 Naime, dok je postojalo Poglavarstvo, Policijska uprava, odnosno  šef  Policijske 
uprave imao obvezu dolaziti  na sjednice  Poglavarstva i  stalno je referirala mjesečno o  
stanju  sigurnosti u Istarskoj  županiji, Poglavarstvu Istarske županije.  Kako Poglavarstva  
više  nema  praktički to ostaje  na našim kontaktima, kontaktu  sa  Policijskom upravom 
Istarskom. Ja  ih imam redovito, ali  slažem se s vama da bi bilo dobro da i na  sjednici  
Skupštine Istarske županije dobijemo barem nekakve tromjesečne izvještaje. Mislim da je to 
dobra inicijativa  
 Drugo, što se tiče pitanje  divljih  životinja, ja  ću  javno  zadužiti  gospodina Milana 
Antolovića da vam pripremi odgovor u narednih  30  dana. 
 A zašto sam  htio uzeti  riječ je i to da vas obavijestim o jednoj inicijativi i pozivam vas 
da se uključite u to. Naime, nedavna sam primio nekoliko nevladinih udruga, koje su 
kolokvijalno, recimo  tako, ljubitelji  životinja. I  radimo  na projektu prvoga  centra za  skrb i 
zaštitu  životinja na području  Istre, i to kako pitomih tako i divljih  životinja. Imat ćemo  ga 
najvjerojatnije u Pazinu. Sa  Gradonačelnikom Grada Pazina obavljen je jedan vrlo dobar 
razgovor sa mogućim donorima, donatorima, iz  tuzemstva, iz inozemstva takoñer. Vjerujem 
da ćemo za  domaće životinje, koje  često znaju biti  same, lutaju itd., naći puno humanije  
rješenje, nego  što  su postojala  do sada. A ja bih vas zamolio  da se i vi osobno uključite u  
to. Meni  će biti jako drago ako vi iskažete poseban interes za to, dapače, molim vas  da se 
uključite u to.  
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem.  
 Imate li potrebe za dopunskim pitanje,. 
 Nema.  
 Na redu je  Klub  vijećnika  SDP-ZELENA STRANKA.  
 Riječ ima vijećnica  Lucija  Debeljuh.    
 
LUCIJA DEBELJUH : 
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 Hvala lijepa.  
 Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege, Župane sa suradnicima. 
 Ja bih svoje večerašnje pitanje uputila  Županu, a vezano je za  palijativnu skrb u 
Istarskoj  županiji . 
 Palijativnu  skrb u Istarskoj  županiji sada provodi  Liga za borbu protiv  raka Pula i 
Dom  za starije i nemoćne osobe Poreč, kojeg  sufinanciraju uz  Istarsku  županiju i  
Proračuni  gradova  Pule, Poreča i pojedinih općina. 
 Prema definiciji Svjetske zdravstvene organizacije palijativna skrb predstavlja  pristup 
usmjeren na  poboljšanje kvalitete života  bolesnika i njihovih obitelji kada su suočeni s 
problemima vezanim uz bolest koje ugrožavaju  život putem sprečavanja  ranog otkrivanja i 
kvalitete trošenja ljudske  boli i ostalih problema kako  fizičkih, tjelesnih, zatim  
psihosocijalnih i   duhovnih.    
 Zakonom o zdravstvenoj zaštiti Republike Hrvatske  predviñeno je  da palijativnu skrb  
provode  djelatnosti Doma zdravlja i  posebne ustanove  regionalne samouprave ili fizičke  i 
pravne osobe.  
 Znam da je  županija  uputila zahtjev  Zavodu za zdravstveno osiguranje za 
proširenje djelatnosti  za  djelatnost u Domu zdravlja, meñutim, dobili smo odbijenicu da  
navedena djelatnost nije obuhvaćena mrežom javne zdravstvene službe i  kao takva nije 
ugovorena djelatnost Zavoda.  
 S obzirom na tu odbijenicu, postavljam pitanje, s obzirom da se radi  zaista o jednom 
izuzetnom problemu s kojim su  svakodnevno suočeni naši  grañani,  što mi kao  županija 
možemo planirati. Da li  ćemo i dalje u planu imati sustavno  rješavanje ovog problema. Ja 
bih  zaista voljela  da, kao što i u drugim sličnim problemima Istarska županija prednjači u 
nuñenju nekih  rješenja, da  naša županija prednjači u ovome, kada je u pitanju palijativna  
skrb, pa  molim Župana da mi odgovori na pitanja što  županiji planira. 
 Hvala lijepa.  
 
DINO DEBELJUH : 
 
 Izvolite  gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovana gospoño  Lucija  Debeljuh, dozvolite mi  da  vas upoznam da uz Istarsku  
županiju pokušavamo  djelovati u dva pravca. 
 Kao što znate palijativna skrb je  u suštini praktički  usmjerena prema osobama koje  
su oboljele od  raka, od  najtežih bolesti, neizlječivih bolesti, ako hoćete, ali  i izlječivih 
bolesti, na kraju krajeva, jer na sreću  nije tako. 

 Kao što znamo, najviše bolesti raka  prouzrokuje pušenje, proizvodnja duhana, 
odnosno proizvodnja cigareta i pušenje,  i zato  sam ja jedan od onih koji vodimo  kampanju 
protiv  pušenja i želimo zaista  našim  grañanima omogućiti da  što manje obolijevaju od  
cigareta i od pušenja, od te ovisnosti, od te opake  ovisnosti, koja je  na izgled inflacija od 
kada je opasna ovisnost. I tu djelujemo  na način da  suportiramo Ligu za borbu protiv  raka, 
da suportiramo  domove zdravlja  koji se time bave, izričito   se posebno  bavi Poreč, ali  se i  
drugi bave, ali  ćemo učiniti sve što je moguće da pomognemo i drugim domovima zdravlja  
da se u to uključe. Nažalost, točno je,  dobili  smo odbijenicu HZZO-a, meñutim, kao što smo 
si uzeli pravo u nekim drugim  situacijama  da pomognemo koliko god možemo, tako  ćemo 
učiniti i u ovom slučaju.  I  kao što znate, imamo  poseban naš izvorno  istarski  plan za 
zdravlje  grañana  Istarske  županije, strategiju i aktivnosti  vezano za to. Jedna od tih je i 
rano otkrivanje raka, pogotovo  raka dojke, ali i drugih oblika  raka. Jedna od  tih  je 
smanjenje pušenja odnosno konzumiranje  cigareta i alkoholnih pića. To su  sve elementi koji 
su vrlo bitni za  zaštitu i  palijativnu skrb za  naše sugrañane.  
 Drugi  korak koji  činimo je  nov, inovativan, to je suradnja  sa  Institutom gospodina 
dr. Radmana. Neki  su krivo protumačili  da tražimo  eliksir  života. Ne tražimo  eliksir  života, 
nego  tražimo pomoć našim  grañanima kako  bi, umjesto  da  koriste i troše cigarete, koristili 
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zdravu  hranu koja postoji  u Istarskoj  županiji, maslinovo ulje, rajčica, crveno vino  i mnogi  
drugi proizvodi koje naši sugrañani proizvode. To je ono što je  naša ideja. Dakle, suzbiti  
cigarete,   uopće sve ono što  nosi  duhan, pušenje, a  pridobiti grañane koji  će konzumirati 
vrhunske istarske proizvode. To je ideja koju  radimo  sa  gospodinom Radmanom, sa 
Medilsom i laboratoriji, koji  će biti u  Puli i  damo se  da će doći i do, neću reći,  velikih  
fundamentalnih  otkrića, ali  će sigurno doći do nekih otkrića, koja će biti  dobra, najprije za  
grañane  Istre, pa  onda i za sve grañane  svijeta, jer  želimo  svima  pomoći. To su ideje 
koje imamo. Dakle, na tragu  i prve, ali i ove nove, druge  inovativne  ideje, vjerujem da ćemo 
pomoći  našim  sugrañanima  da kvalitetnije i zdravije  žive, koristeći  kvalitetne proizvode, ali  
ne one  koji uništavaju, nego kvalitetne proizvode, koji  se proizvode u  Istri. 
 
DINO KOZLEVAC :  
 

Zahvaljujem. 
Imate pravo izraziti zadovoljstvo ili  nezadovoljstvo. 
Izvolite gospoño Lucija Debeljuh, imate  riječ.  
  

LUCIJA DEBELJUH :   
 
 Ja bih  zahvalila  Županu Ivanu Jakovčiću na odgovoru 
 Ja sam smatrala  da što se tiče palijativne  skrbi  da  ćete mi nešto  više  reći s 
obzirom  da smo jedno vrijeme  razmišljali o tome da se posebno jedna jedinica pri  
domovima zdravlja  ili  neka vrsta ustanova, koja  bi  se povezala sve te segmente  koji u 
palijativnoj  skrbi  trebaju  djelovati, da bi na tom  tragu   Istarska  županija trebala  djelovati, 
tako  sam razumjela. Mogu se  vidjeti, uz ovo što ste sada rekli da ste razmišlja u tom 
smjeru, ako sam ja  to dobro razumjela, bili ste  malo  nejasni, barem meni  nije  sasvim 
jasno.    

 .   .      
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane imate pravo  na riječ- 
 
IVAN  JAKOVČIĆ :  
 
 Oprostite, možda niste me  do kraja  razumjeli ili  sam  možda ja   bio malo  nejasan. 
Nadam se da sam oko  nekih  drugih stvari  bio   jasan, možda sam oko toga bio  nejasan.  
 Naime, radi se o slijedećem.  

Mi smo zaista zainteresirani za  stvoriti jednu novu ustanovu u suradnji  sa 
nevladinim  udrugama ili  s civilnim  društvom. Meñutim, objektivan problem je financiranje 
toga. Mi  ne možemo  sada uzeti ulogu koju  treba imati HZZO. On je osnovan zbog  toga  da 
bi takve  stvari  radio. Meñutim, kao što smo u mnogim stvarima pokušali ići preko  
standarda, tako  ćemo pokušati i u ovom  slučaju  ići  preko standarda i  mi idemo preko  
standarda. Meñutim, objektivno  je, vidjet ćete kakvim  rasporedom  oko Proračuna. Zaista je 
teško  naći nekoliko milijuna kuna kolika  bi  realno bila potreba za takvu jednu ustanovu.  

Ono  što  nisam spomenuo, a želim  sada spomenuti, to je Zavod za javno zdravstvo, 
koje je  takoñer naš partner, mi  smo  osnivači toga  Zavoda,  i vidjet ćemo i  sa njima, jer oni 
su umreženi i uključeni u to, tako da ćemo  pokušati i njih uključiti i  povezati u sve to skupa i  
naravno, ono šo  sam rekao, jako nam je značaja Medilsov  instituti za istraživanje  života, 
koji  je  takoñer bitna  karika, koja  će možda upravo zato što je  na području  Istre, doći  do  
nekih novih inovativnih  stvari, jer mislim da je upravo jedino inovacija  i novosti koje mogu, 
ne samo zdravstvu  dati, već je  biologija  nešto što može doprinijeti  duljem i kvalitetnijem 
životu.  
 
DINO OZLEVAC : 
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 Zahvaljujem. 
 Kod mene je  sada 18,18  sati skoro, 4 sekundi  fali.  
 Vrijeme  za  postavljanje  vijećničkih pitanja  je isteklo. 
 Moram konstatirati da samo dosta pitanja danas odradili, 9 pitanja i odgovora.  
 Konstatiram da smo iscrpili točku  dnevnog  reda – Pitanja  vijećnika, prijedlozi i 
informacije.  
 
 AD – 3 PRORAČUN  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2011. GODINU – 
                       1. ČITANJE  
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  
 Amandmani na predloženi Proračuna u pisanom obliku mogu se  podnijeti do petka u 

12,00 sati, krajnji rok,  da bi  Stručne  službe obradile prispjele  amandmane, da bi se  
predlagatelj mogao  na  njih očitovao, poslati  na vrijeme da bi  se 13. prosinca 2001. godine 
mogli na sjednici  Skupštine  Istarske županije  mogli  razmotriti i donijeti  Proračunu  Istarske  
županije za 2011. godinu.  

Zapisnik Odbora za financije i proračun  Županijske skupštine Istarske županije 
vijećnici  su dobi na klupe. 

Uvodno obrazloženje u ime predlagača  je dala SLAVICA  BENČIĆ - KIRAC, 
pročelnica  Upravnog odjela za  proračun i  financije, a zatim je  IVAN JAKOVČIĆ, Župan  
Istarske  županije  dao  dopunsko obrazloženje.  
 U raspravi  su  sudjelovali : ALEN ROSANDA, u ime Kluba  Nezavisnih  vije ćnika, 
ZDENKO PLIŠKO, u ime  Kluba  vije ćnika  HSU-HSLS-a, MARINO ROCE, u ime  Kluba 
vije ćnika  HDZ-HSS-a, TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vije ćnika  IDS-HNS-a, MARINO 
ROCE, ispravak krivog  navoda, MAJA ŠARI Ć, u ime Kluba  vije ćnika  SDP-ZELENA 
STRANKA, IVAN JAKOV ČIĆ, odgovori  na postavljena pitanja, MARIN GRGETA . 
PLINIO CUCCURIN, replika, MARIN GRGETA, odgovor  na  repliku, IVAN JAKOV ČIĆ. 
PLINIO  CUCCURIN, ispravak krivog  navoda, VLADO IV ETIĆ; u pojedina čnoj  raspravi: 
IVICA MIKULČIĆ, TEDI CHIAVALON. ALEN ROSANDA, ALIDA PERKOV, IVAN 
JAKOVČIĆ, završno izlaganje. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, konstatira  je provedena rasprava o prijedlogu  
Proračuna  za  2011. godinu – 1. čitanje , da  se amandmani  trebaju predati u pisanom 
obliku  do petka 26.011.2010. godine i  da će se sjednica  Skupštine  Istarske  županije 
održati   13.12.2010. godine na kojoj  će se razmotrit predloženi  amandmani, provesti  
rasprava, te donijeti  Proračuna za  2011. godinu.  
 

AD – 4 POVELJA O NENASILJU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Klub vijećnika  IDS-DDI i HNS Skupštine 
Istarske županije , u ime kojeg je uvodno obrazloženje dao  TEDI CHIAVALON.  
 U  raspravi su  sudjelovali : IVICA MIKULČIĆ, u ime Kluba  vijećnika  HSU-HSLS, 
NIKA KRSTEVSKI, u ime Kluba vijećnika  HDZ-HSS, ALEN ROSANDA, u ime Kluba  
Nezavisnih vijećnika, LUCIJA  DEBELJUH, u ime Kluba vijećnika  SDP-ZELENA STRANKA; 
u pojedinačnoj  raspravi : NEVIJA  POROPAT, MARIN GRGETA, TULLIO FERNETICH, 
ROBERTA LAKOŠELAC, IVAN JAKOVČIĆ, TEDI CHIAVALON.  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje  na glasanje Povelju o  
nenasilju, te nakon  glasanja utvrñujem da je  Skupština sa 31 glasova «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasova, donijela 
 
     P O V E L J U 

              o nenasilju .  
  
AD – 5  PRIJEDLOG  PRAVILNIKA O IZMJENAMA I DOPUNAM A 
              PRAVILNIKA  O DODIJELI STIPENDIJA  ST UDENTIMA 



 22 

              ISTARSKE ŽUPANIJE 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje  Prijedlog  Pravilnika o Izmjenama i dopunama Pravilnika   o 
dodjeli stipendija   studentima Istarske županije, te nakon  glasanja  utvrñuje da je  Skupština 
sa 31 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     P R A V I L N I K     
 
o Izmjenama i dopunama Pravilnika  o dodjeli  stipendija studentima  Istarske  županije  

 
 AD – 6  PRIJEDLOG  PRAVILNIKA  O STIPENDIRANJU   
                   STUDENACA  SLABIJEG IMOVNOG  STA NJA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  

 Vijećnica LUCIJA DEBELJUH, predsjednica Odbora za  društvene djelatnosti, 
izvijestila  je Skupštinu da je Odbor  razmatrao predloženu točku  dnevnog  red  i  da  
podržava prijedlog  Pravilnika  o  stipendiranju  studenata slabijeg  imovnog  stanja i predlaže 
Županijskoj  skupštini da  ga prihvati u predloženom tekstu. U jedno ističe da Odbor 
predlaže, ako je moguće,  da se na bilo koji način  iznañu sredstva da županija  na svaku 
kunu koju OTP banka dodjeli daje  još jednu kunu, pa  bi  Fond za  stipendiranje studenata 
lošijeg materijalnog  stana iznosio oko 400.000,00 kuna, što bi bio početak da se   u 
narednim godinama financiraju izvrsni studenti, studenti koji  će imati  najbolje  rezultate u 
bilo kojem studiju. . 

 U  raspravi je sudjelovao MARIN GRGETA, u ime Kluba  vijećnika IDS-HNS-a. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Pravilnika o  stipendiranju  studenata  slabijeg  imovinskog  statusa s prijedlogom  
predsjednice  Odbora  za  društvene djelatnosti, te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština 
sa 31 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     P R A V I  L N I K 
 
 o  stipendiranju  studenata  slabijeg  imovinskog  statusa, 
 

 AD – 7   PRIJEDLOG ODLUKE O UVO ĐENJU  NAKNADE ZA 
                    ZA RAZVOJ  ZA SUFINACIRANJE  IZ GRADNJE 
                    SUSTAVA  JAVNE ODVODNJE  MALI N ASELJA  I 
                    ZAŠTITE VODA  U ISTARSKOJ  ŽUPA NIJI   

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  
Uvodno obrazloženje je dao MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela  za 

poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu.  
U  raspravi je sudjelovao: TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vije ćnika  IDS-HNS-a.  
Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 

Odluke o uvoñenju  naknada za razvoj za  sufinanciranje izgradnje Sustava javne odvodnje 
malih  naselja i zaštite  voda u Istarskoj  županiji, te nakon  glasanja utvrñuje da je  Skupština 
sa 29  glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV»i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 

     O D L U K U 
 

 o uvo ñenju  naknada za razvoj za  sufinanciranje izgradnj e Sustava javne odvodnje 
malih  naselja i zaštite  voda u Istarskoj  županij i  
 

AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI 
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             NA PRIJENOS KONCESIJE NA POMORSKOM DOB RU 
             U  SVRHU GOSPODARSKOG  KORIŠTENJA MORS KE 
             PLAŽE U UVALI  GETIĆ (OPĆINA FUNTANA) 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  

 Pošto  se nitko  nije javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o  davanju  suglasnosti na prijenos  koncesije  
na  pomorskom dobru  u  svrhu  gospodarskog  korištenja morske plaže u uvali Getić 
(Općina  Funtana), te nakon  glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 27 glasova  «ZA», bez 
glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
 
o  davanju  suglasnosti na prijenos  koncesije  na  pomorskom dobru  u  svrhu  
gospodarskog  korištenja morske plaže u uvali Geti ć (Općina  Funtana)   

 
 AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O POVJERAVANJU 
                 OVLAŠTENJA GRADU PULI ZA DAVANJE 
                 KONCESIJA  NA POMORSKOM DOBRU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  

 U  raspravi su  sudjelovali :TEDI CHIAVALON  u ime Kluba vije ćnika  IDS-HNS-a ; 
pojedina čnoj  raspravi :JOSIP ANTON RUPNIK : 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, z aključuje pojedinačnu  raspravu i daje na glasanje 
Prijedlog Odluke  o povjeravanju  ovlaštenja  Gradu  Puli za davanje  koncesija na 
pomorskom dobru, te  nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 25 glasova «ZA», bez 
glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 

    O D L U K U 
 

o povjeravanju  ovlaštenja  Gradu  Puli za davanje  koncesija na pomorskom dobru, 
  
AD – 10 PRIJEDLOG ODLUKE O UTVR ĐIVANJU PRVIH  IZMJENA 
               DOPUNA POPISA PRIORITETA ZDRAVSTVENI H I 
               USTANOVA ZA  RASPORED  SREDSTAVA  
               DECENTRALIZIRANIH  FUNKCIJA U  2010.  GODINI 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  
 Pošto  se nitko nije javio  za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o utvrñivanju  Prvih izmjena i  dopuna  Popisa 
prioriteta zdravstvenih usluga  za  raspored sredstava  decentraliziranih  funkcija  za  
zdravstvene ustanove  u  2010. godini, te nakon  glasanja utvrñuje da je Skupština sa 27 
glasova                                                                                                                                                                                                            
«ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 

O D L U K U 
 

o utvr ñivanju  Prvih izmjena i  dopuna  Popisa prioriteta zdravstvenih usluga  za  
raspored sredstava  decentraliziranih  funkcija  za   zdravstvene ustanove  u  2010. 
godini,   

 
 AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O 
                    KRITERIJIMA I MJERILIMA I  NA ČINU 
                    FINANCIRANJA I RASPOREDU  SREDS TAVA  
                    ZA DECENTRALIZIRANE  FUNKCIJE Z A 
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                    ZDRAVSTVENE USTANOVE U  2010. GODINI 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  
Pošto  se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

daje na glasanje Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima,  načinu  
financiranja  i  rasporedu  sredstava za   decentralizirane funkcije  za zdravstvene ustanove u  
2010. godini, te nakon  glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 26 glasova «ZA», bez glasova  
«PROTIV»i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U  

 
 o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima,  na činu  financiranja  i  rasporedu  
sredstava za   decentralizirane funkcije  za zdravs tvene ustanove u  2010. godini 
 

AD- 12 PRIJEDLOG  ODLUKE O DAVANJU  KONCESIJE  ZA 
             POSEBNU UPOTREBU POMORSKOG  DOBRA U  
             SVRHU IZGRADNJE  I ODRŽAVANJA ISPUSTA 
             UREĐAJA ZA ODVOZ  VODA «MARLERA» U  
             OPĆINI  LIŽNJAN  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  

 U pojedinačnoj  raspravi sudjelovali su :JOSIP ANTON RUPNIK, JOSIP ZIDARI Ć, 
odgovori  na postavljena pitanja.  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra  u svrhu izgradnje i 
održavanje ispušta ureñaja  za odvodnju otpadnih voda  «Marlera» u  Općini Ližnjan , te 
nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 26 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

    O D L U K U 
 
o davanju  koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra  u svrhu izgradnje i 
održavanje ispušta ure ñaja  za odvodnju otpadnih voda  Marlera u  Op ćini Ližnjan  

 
AD – 13 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O  IMENOVANJU 
               PREDSTAVNIKA  ISTARSKE  ŽUPANIJE  ZA  
               ČLANOVE  UPRAVNOG  VIJEĆA OPĆE BOLNICE 
               PULA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija  za  izbor i imenovanja Skupštine  

Istarske županije..  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu za i daje na glasanje prijedlog  
Rješenja   o imenovanju predstavnika  Istarske županije  za  članove  Upravnog  vijeća  
Opće bolnice  Pula, te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 26 glasova «ZA», bez 
glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    R J E Š E N J E  
 
 o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove Upravnog vije ća Opće 
bolnice Pula kojim se u Upravno vije će Opće bolnice Pula uz Valeria Drandi ća, kao 
predsjednika i Borisa Mileti ća, kao člana  i članica Nives Tomiši ć 
 

 AD – 14 
 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjen e i dopune Statuta 
Doma za starije i nemo ćne osobe „Alfredo Štigli ć“ Pula,  
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b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravil nik o radu Doma za 
starije i nemo ćne osobe „Alfredo Štigli ć“ Pula, 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravil nik o unutarnjem 
ustroju i sistematizaciji poslova Doma za starije i  nemoćne osobe 
„Alfredo Štigli ć“ Pula 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja. 

 Pošto  se nitko nije  javio za  raspravu  predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje odvojeno : 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i 
dopune Statuta Doma za starije i nemoćne osobe 
„Alfredo Štiglić“ Pula, 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o 
radu Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ 
Pula, 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o 
unutarnjem ustroju i sistematizaciji poslova Doma za 
starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula, 

te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 26 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV»i 
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 

 
a.  o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statu ta Doma za 
     starije i nemo ćne osobe „Alfredo Štigli ć“ Pula 
b. davanju suglasnosti na Pravilnik o radu Doma za starije i 
     nemoćne osobe  „Alfredo Štigli ć“ Pula, 
c. o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustroju i 

 sistematizaciji poslova Doma za starije i nemo ćne osobe „Alfredo   
Štigli ć“ Pula 

 
AD – 15 
 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut  Doma za starije i 
nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj, 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravil nik o radu, 
sistematizaciji i unutarnjem ustrojstvu Doma za sta rije i nemo ćne osobe 
„Domenico Pergolis“ Rovinj 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja Županijske  

skupštine Istarske županije. 
 Pošto  se nitko nije javio  za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje odvojeno  točke : 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut Doma za starije  
    i nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj, 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu, 
    sistematizaciji   i unutarnjem ustrojstvu Doma za starije i nemoćne 
    osobe „ Domenico Pergolis“ Rovinj, 

te nakon glasanja tvrñujem da je  Skupština sa 25 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    O D L U K U 

  
a.  o davanju suglasnosti na Statut Doma za starije  i nemo ćne osobe 
     „Domenico Pergolis“ Rovinj, 
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    b.   Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu, 
                sistematizaciji i unutarnjem ustroj stvu Doma za starije i nemo ćne 
               osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj 

 
 AD - 16 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut  Doma  za starije i 
nemoćne osobe Novigrad, 

b.  Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravi lnik o radu, 
     sistematizaciji i    unutarnjem ustrojstvu Dom a za starije i 
     nemoćne osobe Novigrad 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja Skupštine  
Istarske županije.  
 Pošto se nitko  nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje odvojeno : 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut Doma  za starije i 
     nemoćne osobe Novigrad, 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu, 
     sistematizaciji i    unutarnjem ustrojstvu Doma za starije i nemoćne 
     osobe  Novigrad 

te nakon glasanja  utvrñuje  da je  Skupština sa 26 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV», 
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
    O D L U K U 
 

a.  o davanju suglasnosti na Statut Doma  za starij e i nemo ćne 
     osobe   Novigrad, 
b.  Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravi lnik o radu, 
      sistematizaciji i    unutarnjem ustrojstvu Do ma za starije i 
      nemoćne osobe Novigrad 

  
AD – 17  

 
a. Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune  Statuta Doma za 

starije i nemo ćne osobe Raša, 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravil nik o radu, 

sistematizaciji i unutarnjem ustrojstvu Doma za sta rije i nemo ćne osobe 
Raša 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja Skupština 

Istarske županije .  
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu  i daje na glasanje odvojeno točke                                             

a. Odluku o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za 
    starije i nemoćne osobe Raša, 
b. Odluku o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu, 
    sistematizaciji i unutarnjem ustrojstvu Doma za starije i nemoćne 
    osobe Raša 

te nakon  glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 27 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
 
 a. o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statu ta Doma za 

     starije i nemo ćne osobe Raša, 
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          b.  o davanju suglasnosti na Pravilnik o radu, sistematizaciji  
                i  unutarnjem ustrojstvu Doma za st arije i nemo ćne 

        
AD- 18 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU  ČLANOVA 
             ŠKOLSKOG ODBORA  TALIJANSKE OSNOVNE ŠK OLE 

– SCUOLA ELEMENTARE  ITALIANA  NOVIGRAD – 
–  CITTANOVA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja Skupštine  

Istarske županije .  
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Rješenje o imenovanju članova Školskog odbora Talijanske 
osnovne škole - Scuola elementare italiana Novigrad – Cittanova, te nakon  glasanja utvrñuje 
da je  Skupština sa 26 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV», bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju članova Školskog odbora Talijanske osnovne škole - S cuola elementare 

italiana Novigrad - Cittanova 
 
1. Imenuje se Školski odbor Talijanske osnovne škole - Scuola elementare italiana Novigrad 
- Cittanova u sastavu: 

- Vesna Jugovac Pavlović 
- Erika Šporčić 
- Veronica Cernogoraz Juričević  
- Ružica Mitrović Maurović 
- Mara Argentin Rakamarić 
- Andrea Zancola 
- Grazia Sinosini 
- Michele Legovich 

 
2. Članovi Školskog odbora iz točke 1. imenuju se na vrijeme od 4 (četiri) godine i mogu biti 
ponovno imenovani. Mandat članova teče od dana konstituiranja školskog odbora. 
 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 
4. Stupanjem na snagu ovog Rješenja prestaje važiti Rješenje Skupštine Istarske županije 
Klasa:013-02/09-01/14, Urbroj:2163/1-01/4-09-2 od 13. ožujka 2009.g. 
(Rješenje u prilogu  Stn. zapisnika). 
  

AD- 19 
 

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora OŠ Vladimira Nazora Vrsar, 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora OŠ Vladimira Nazora Vrsar 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja Skupštine  

Istarske županije .  
 Pošto  se nitko  nije  javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i daje odvojeno na glasanje : 

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora OŠ 
              Vladimira Nazora Vrsar, 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora OŠ  
              Vladimira Nazora Vrsar 

re nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 26 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
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a) RJEŠENJE 

o razrješenju člana Školskog odbora  Osnovne škole Vladimira Nazor a, Vrsar 
 

1. Mirko Gortan razrješuje se članstva u Školskom odboru Osnovne škole Vladimira Nazora, 
Vrsar  
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije" 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole Vladimira Nazo ra, Vrsar 

 
1. Nataša Radin Trifunović imenuje se za članicu Školskog odbora Osnovne škole Vladimira 
Nazora, Vrsar, umjesto razriješenog člana Mirka Gortana, 
2. Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje je 
imenovan razriješen član Školskog odbora. 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 

AD - 20.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora 

              OŠ Vodnjan – Scuola elementare Dignan o, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora 

              OŠ Vodnjan – Scuola elementare Dignan o    
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor  i imenovanje Skupštine  

Istarske  županije.  
 Pošto  se nitko  nije javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i daje odvojeno na glasanje : 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora 
              OŠ Vodnjan – Scuola elementare Dignan o, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora 
              OŠ Vodnjan – Scuola elementare Dignan o. 
te nakon  glasanja  utvrñuje da j  Skupština sa 26 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju članice Školskog odbora  Osnovne škole Vodnjan- 

Scuola elementare Dignano 
 

 
1. Sandra Karnjus razrješuje se članstva u Školskom odboru Osnovne škole Vodnjan- 
Scuola elementare Dignano. 
 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole Vodnjan- 

Scuola elementare Dignano 
 

 
1. Ira Gužvan-Orlić, imenuje se za članicu Školskog odbora Osnovne škole Vodnjan-Scuola 
elementare Dignano, umjesto razriješene članice Sandre Karnjus. 
 
2. Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje je 
imenovana razriješena članica Školskog odbora. 
 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
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Ovime je dnevni red iscrpljen. 
Predsjednik  DINO KOZLEVAC, najavljuje17.sjednicu Skupštine  Istarske županije  

za  13.012.2010. godine, te zaključuje 16. sjednicu  Skupštine  Istarske županije.  
 
 
Sjednica je zaključena u  21,30  sati.  
 
 
 

SKRAĆENI  ZAPISNIK  VODIO :     PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ        DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


